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A. Aanwezigheid 

 

Naam Aanwezigheid 

Johan De Cooman Aanwezig 

Stefan De Smet Aanwezig 

Lutgarde Callebaut Aanwezig 

Régine Remue Aanwezig 

Anja Van Waeyenbergh Aanwezig 

Freddy Van Lancker Aanwezig 

Danny Carnail Aanwezig 

Ann De Bodt Aanwezig 

Sven Minne Aanwezig 

Elke Garez Aanwezig 

 

 

B. Inhoudstafel 

 

1. Vraag schoolbestuur ivm afvaardiging 

2. Huishoudelijk reglement 

3. Bingelpaswoord 

4. Rode lijn 

5. Volgende vergadering 

 

1. Vraag schoolbestuur ivm afvaardiging 

De vraag werd gesteld vanuit het schoolbestuur of het niet nodig was dat er tijdens de vergadering 

van de schoolraad telkens iemand zou aanwezig zijn van het schoolbestuur. 

De heer Schouppe heeft voorafgaand aan de vergadering  een mail gestuurd om te melden dat het 

schoolbestuur wenst dat de schoolraad dit onderwerp in vrijheid behandelt. 

Nadien dient de schoolraad maar een seintje te geven wat de beslissing is. 

Iedereen komt aan het woord en mag zijn mening geven. 

Er wordt unaniem beslist dat het niet nodig is dat er bij iedere vergadering een vertegenwoordiger 

aanwezig is van het schoolbestuur. 



Dergelijke aanwezigheid zou kunnen zorgen voor remmingen bij de bespreking van bepaalde 

onderwerpen. 

Er wordt op gewezen dat het schoolbestuur steeds  vrij is om zelf te beslissen wat zij doen met de 

adviezen die door de schoolraad worden gegeven. 

Bovendien werd bij een vorige vergadering reeds afgesproken dat, na goedkeuring van het verslag 

door de leden van de schoolraad, dit rechtstreeks naar de heer Schouppe zal worden gestuurd. 

Op die manier blijft het Schoolbestuur op de hoogte van hetgeen de schoolraad bespreekt tijdens de 

vergadering. 

 

 

2. Huishoudelijk reglement 

Eerst en vooral wordt opgemerkt dat nergens in het reglement wordt bepaald hoeveel vergaderingen 

de schoolraad dient te houden. 

Twaalf jaar geleden werd beslist dat er minimum drie dienen door te gaan. 

Artikel 34 van het huishoudelijk reglement stelt als volgt: 

“De secretaris bezorgt het verslag  digitaal aan de leden van de schoolraad, aan de leden van het 

schoolbestuur en aan de directeur.” 

Er wordt afgesproken dat Elke het verslag naar Stefan doorstuurt, die het op zijn beurt naar iedereen 

doorstuurt. Indien er binnen de veertien dagen geen opmerkingen zijn, stuurt Stefan vervolgens het 

verslag naar het schoolbestuur (de heer Schouppe). 

 

Artikel 36 van het (voorbeeld) huishoudelijk reglement stelt: 

“De schoolraad informeert de personeelsleden en de ouders over haar werkzaamheden op de 

volgende manier(en): 

- (bijvoorbeeld) ad valvas op de volgende plaats(en) 

- (bijvoorbeeld) via de website van de onderwijsinstelling(en) 

- (bijvoorbeeld) via een rubriek in de schoolkrant” 

Er wordt op gewezen dat het verslag uithangen in het verleden al voor problemen heeft gezorgd. 

Men merkt op dat tijdens de vorige vergadering werd aangehaald dat het misschien aangewezen is 

om, indien iemand er naar vraagt, deze persoon het verslag te laten inkijken. 

Anderzijds  staan de vergaderingen wel vermeld op het maandblad. Zo weet iedereen wanneer deze 

doorgaan en kan er iemand van de schoolraad aangesproken worden.  

Vroeger werd al eens een brief meegegeven aan alle leerlingen met een foto van de schoolraad. 



Er wordt voorgesteld om dit nu opnieuw te doen, en er de e-mailadressen van alle leden bij te zetten 

Op die manier kan iedereen die dat wil een mail sturen naar een van de leden teneinde een bepaald 

probleem aan te kaarten. 

Iedereen gaat akkoord met dit voorstel. 

Als iemand anoniem een probleem wil melden, is er natuurlijk nog altijd de rode bus in de 

schoolpoort. 

Er wordt dan ook beslist om artikel 36 van het huishoudelijk reglement als volgt aan te passen: 

“De schoolraad informeert de personeelsleden en de ouders over haar werkzaamheden.” 

 

3. Bingelpaswoord 

De vraag wordt gesteld wanneer dit beschikbaar is. 

Stefan neemt deze vraag persoonlijk mee en brengt dit in orde. 

 

4. Rode lijn 

Danny meldt dat hij reeds heeft opgevangen bij de ouders en grootouders die de kinderen komen 

ophalen dat iedereen akkoord gaat met deze nieuwe regeling. 

Evenwel is dit vak te klein, waardoor filevorming ontstaat. 

Danny stelt voor om het vak langer en smaller te maken. 

Er wordt opgemerkt dat, wanneer het vak groter wordt gemaakt, het risico natuurlijk bestaat dat 

bepaalde mensen weer op de speelplaats blijven rondhangen. 

Na overleg wordt besloten dat het inderdaad beter is om het vak groter te maken. 

De schoolraad zal dan ook aan het schoolbestuur adviseren om dit vak achter de rode lijn groter en 

smaller te maken. 

Evenwel dient volgens de schoolraad best een begeleidende brief aan de ouders te worden 

meegegeven waarom deze regel wordt ingegeven en wat de bedoeling is. 

Deze maatregel werd genomen omdat sommige (groot)ouders te lang op de speelplaats bleven, 

soms zelfs de klas in gingen en bij momenten zelfs andere kinderen terecht wezen voor bepaalde 

gedragingen. 

De bedoeling is dat de (groot)ouders enkel binnen het vak staan om hun (klein)kind te komen afhalen 

en daarna onmiddellijk naar huis vertrekken.  



Een uitzondering hierop is natuurlijk wanneer de kinderen dienen te worden opgehaald in de opvang 

of in de huiswerkbegeleiding. Ook dan blijft het evenwel de bedoeling dat men zijn (klein)kind enkel 

gaat ophalen en onmiddellijk vertrekt. 

Er wordt wel afgesproken dat er in de brief naar de ouders toe best zal worden vermeld dat deze 

maatregel wordt genomen uit veiligheid. 

Tenslotte dient nog te worden opgemerkt dat peuters en kleuters van de eerste kleuterklas nog 

steeds mogen worden afgezet en afgehaald aan de klas. 

 

 

5. Volgende vergadering 

In principe gaat de volgende vergadering door op maandag 26.02.2018, behalve wanneer voor die 

tijd een dringende vergadering zou dienen te worden belegd. 

Tijdens de vergadering van 26.02.18 zal de laatste datum worden afgesproken. 

 

 

Opgesteld door de secretaris. 


